

Шабанова Наталия Владимировна

От: Green Chemistry 2025 |Hybrid Event <green-chemistry@sci-meetings.com>
Отправлено: 2 сентября 2024 г. 13:25
Кому: Томский политехнический университет
Тема: Join the Conversations at Green Chemistry 2025: A Dynamic Forum for Ideas and Inspiration

Dear Тру,

We are thrilled to extend a special invitation for you to join us as a **Speaker** at the upcoming **5th Edition of International Conference on Green Chemistry and Renewable Energy**, scheduled to take place at **Rome, Italy** from **June 2-4, 2025**. This conference is set to focus on Advancing Sustainability: Green Chemistry and Renewable Energy Solutions, aiming to drive significant advancements in Green Chemistry.

Participate in dynamic sessions, connect with top-tier professionals, stay updated on the latest innovations and explore cutting-edge advancements

For detailed information about the conference, please visit our official Website: [Conference Website](#).

We eagerly anticipate your participation and the invaluable perspective you will bring to our event. As a first step, we kindly request the title of your presentation.

Looking forward to your involvement and your invaluable contributions.

Best Regards

Ruby Dawson

Conference Manager

Green Chemistry 2025 | Rome, Italy

Email: green-chemistry@scientificmeeting.net

Phone: +1 (702) 988-2320

WhatsApp: +1 (540) 709-1879

Disclaimer: This email is confidential and intended solely for the recipient. If you have received this email in error, please notify the sender immediately and delete the email from your system. To unsubscribe from future emails, please click the following link: [UNSUBSCRIBE](#).

Уважаемый ТПУ,

Мы рады направить вам специальное приглашение присоединиться к нам в качестве докладчика на предстоящей 5-й Международной конференции по зеленой химии и возобновляемым источникам энергии, которая состоится в Риме, Италия, 2-4 июня 2025 года. Эта конференция будет посвящена продвижению устойчивого развития: решениям в области зеленой химии и возобновляемых источников энергии, что позволит добиться значительных успехов в области зеленой химии. Участвуйте в динамичных сессиях, общайтесь с профессионалами высшего уровня, будьте в курсе последних инноваций и изучайте передовые разработки. Для получения подробной информации о конференции, пожалуйста, посетите наш официальный сайт: Веб-сайт конференции.

Мы с нетерпением ожидаем вашего участия и того ценного опыта, который вы привнесете в наше мероприятие. В качестве первого шага мы просим вас сообщить название вашей презентации.

С нетерпением ждем вашего участия и вашего неоценимого вклада.

С уважением Руби Доусон Менеджер конференции "Зеленая химия 2025" | Рим, Италия

Электронная почта: green-chemistry@scientificmeeting.net Телефон: +1 (702) 988-2320 WhatsApp: +1 (540) 709-1879